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Abstract (en)
The present invention relates to a processing module (1) for a modular automation system, for example a modular programmable controller,
the automation system comprising a central unit (15) and peripheral units (16, 17) subordinate to the central unit (15), for example input/output
subassemblies (16, 17), the peripheral units (16, 17) being able to be coupled to each other via a device bus (11). According to the invention, the
processing module (1) has a processor (2), a memory (3, 4), a blockable bus coupling element (5), which can be coupled to the device bus (11),
and a blockable central unit coupling element (6), which can be coupled to the central unit (15), all of which can be connected to one another via
a module bus (10) which is internal to the processing module. As a result, the central unit (15) or the peripheral units (16, 17) can optionally be
monitored and the central unit (15) can be relieved to a considerable extent of administration activity. <IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verarbeitungsmodul (1) für ein modulares Automatisierungssystem, z. B. eine modulare
speicherprogrammierbare Steuerung, wobei das Automatisierungssystem aus einer Zentraleinheit (15) und der Zentraleinheit (15) untergeordneten
Peripherieeinheiten (16,17), z. B. Ein-/Ausgabebaugruppen (16,17), besteht, wobei die Peripherieeinheiten (16,17) über einen Gerätebus (11)
miteinander koppelbar sind. Erfindungsgemäß weist das Verarbeitungsmodul (1) einen Prozessor (2), einen Speicher (3,4), ein an den Gerätebus
(11) ankoppelbares sperrbares Buskoppelelement (5) und ein an die Zentraleinheit (15) ankoppelbares sperrbares Zentraleinheitkoppelelement (6)
auf, die über einen verarbeitungsmodulinternen Modulbus (10) miteinander verbunden sind. Dadurch kann wahlweise die Zentraleinheit (15) oder
die Peripherieeinheiten (16,17) überwacht werden sowie die Zentraleinheit (15) in erheblichem Umfang von Verwaltungstätigkeit entlastet werden.
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